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Meet with other stakeholders from Africa who train and support local farmers in applying good practices for soil health, food security, and 
climate. Establishing regional networks is crucial for coherent action, to join forces and build coalitions! Together we have more ideas, can 
supplement each other's work and can speak up with a unified voice to bring healthy soils in the centre of attention! Rencontrez d'autres 
acteurs d'Afrique qui forment et soutiennent les agriculteurs locaux dans l'application de bonnes pratiques pour la santé des sols, la sécurité 
alimentaire et le climat. L'établissement de réseaux régionaux est crucial pour une action cohérente, pour unir les forces et construire des 
coalitions! Ensemble, nous avons plus d'idées, nous pouvons compléter le travail des autres et nous pouvons parler d'une seule voix pour 
placer les sols sains au centre de l'attention!
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Africa, rural development, soil, climate
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https://wiki.afris.org/display/4EGW21/2022-07-28+Regional+Tour+Africa
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4p1000 is co-organizing
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4p1000 is attending

Resources

  

Title

No content found.

Organizer(s)

Title

No content found.

Notes

https://wiki.afris.org/display/4EGW21/2022-07-28+Regional+Tour+Africa
https://wiki.afris.org/pages/viewpage.action?pageId=132335057
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